
Dertig jaar

Ik wil niet in herhaling vallen in mijn eerste column heb ik namelijk 

al aangegeven dat ik al heel lang in het vak zit. Maar toch wil ik deze 

keer even stil staan bij het feit dat ik in 2017 al dertig jaar in dit vak 

zit. Gekscherend zeg ik dan wel eens; “En het wordt tijd dat ik eens ga 

werken.” 

Ja, ik ben er echt trots op. Een vak dat ik niet uitgelegd krijg, want we 

hebben echt van alles al meegemaakt en voor de camera gehad. Van 

verdriet tot euforie en werkelijk van alles daartussen. Je kunt het zo 

gek, groot, klein, onmogelijk of bizar niet bedenken. Ik had dit voor 

geen goud willen missen, geen dag is hetzelfde. Ook weet je vaak 

vandaag niet wat je morgen gaat doen. En dat is nou juist het leuke 

van het vak. Gelukkig heeft mijn vrouw daar nog nooit een punt van 

gemaakt, want dat moet je wel mee hebben.

In 2000 ben ik begonnen met camerateam.nl en vanaf dat moment 

heb ik altijd graag samengewerkt met stagiaires. Er zijn er nogal wat 

de revue gepasseerd. Verschillende karakters, eigen inzichten en 

kennis. Maar altijd met veel plezier en inzet. Daarbij leg ik niet alleen 

veel uit, maar leer ik zelf ook veel. Want zij hebben de toekomst, de 

nieuwe generatie. Het houdt je jong en je krijgt veel te zien van het 

moderne filmen. Mooi is het dan om mijn ervaring te combineren 

met een nieuwe kijk op dingen. 

Ook heb ik inmiddels vele landen bezocht, met verschillende lagen 

uit de bevolking opgenomen, bedreigingen meegemaakt, gevaarlijke 

(en vaak onverstandige) dingen gedaan, brutaal moeten wezen, in 

dingen mee moeten gaan en dikwijls genoeg opgelucht geweest dat 

het allemaal nét goed ging. Begonnen in 1987 als cameraman-editor 

in dienstverband, tot freelancer en uiteindelijk nu bezig als kleine 

producent. Uiteraard ook nog steeds freelance camerawerk. In mijn 

columns in 2017 wil ik proberen enkele verhalen naar boven te halen 

van opdrachten die we hebben gedaan en die me altijd zijn bijgeble-

ven. Ook een mooie stap was dat ik parttime in dienst ben gegaan bij 

Zoomvliet Studio van het ROC. Mijn langste dienstverband ooit, want 

dat doe ik nu negen jaar.

Dan uiteraard ook een persoonlijke mijlpaal die ik als kleine zelf-

standige heb kunnen verwezenlijken: onze zelfgebouwde regiewa-

gen. Want wat was 2015 een druk jaar, juist nu ik op mijn leeftijd toch 

moet nadenken over een klein stapje terug, heb ik er juist een grote 

stap bij gezet. En wat voor een! Graag ga ik in op het hoe en waarom, 

want dat is een vraag die ik dagelijks krijg.

Ja, ik ga het op een of andere manier vieren. Maar hoe? Dat weet ik 

nog niet, daar moet nog over nagedacht worden, nog geen tijd voor 

gehad. Maar dat komt vast nog wel….misschien als ik een keer een 

stapje terug doe.
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